
Referat fra ordinær generalforsamling i Grundejerforeningen Asmild 
Hegn, - Vænge og – Dal den 18. marts 2010 i Spangsdal Børnehave. 
 
Referat: 
 
1. Valg af dirigent. 
Jan Stigaard, Asmild Vænge 97 blev valgt som aftenens dirigent. 
Jan Stigaard indledte med, at konstatere, at den ordinære generalforsamling var lovligt indvarslet og 
dermed beslutningsdygtig. 

Valg af referent. 
Michael Hove Andersen Asmild Vænge 83 blev valgt som referent.  

 
2. Bestyrelsens beretning. 
Bestyrelsens beretning blev godkendt og kan ses på hjemmesiden www.gfasmild.dk .  
 
3. Godkendelse af regnskab 2009. 
Regnskab for 2009 blev godkendt og kan ses på hjemmesiden. www.gfasmild.dk 
 
4. Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne. 
Der var ingen indkomne forslag. 
 
5. Orientering om budget for 2010 

a. Budgettet for 2010 blev gennemgået og godkendt. Kan ses på hjemmesiden 
www.gfasmild.dk 

b. Det årlige bidrag til grundejerforeningen blev vedtaget og er således stadig på 1200 kr. 
c. Bestyrelsens forslag om at hensætte overskuddet for 2009 i de 2 fonde blev godkendt 

(vejfond og rekreative område). 
 
6. Valg af tre bestyrelsesmedlemmer jf. pkt. 18 i vedtægterne. 

a. Michael Hove Andersen blev genvalgt. 
b. Ole Gram blev valgt. 
c. Rene Bülow blev valgt. 

 
Valg af to suppleanter jf. pkt. 18 i vedtægterne. 
Første suppleant er Lisbeth Kjeldgaard. 
Anden suppleant er Rosa Nielsen. 

 
7. Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant jf. pkt. 19 i vedtægterne. 
Revisor er Thomas Vestergaard, Asmild Vænge 95. 
Revisorsuppleant er Svend Hein, Asmild Vænge 22. 
 
8. Bestyrelsens forslag om at bruge 300.000 kr. til det rekreative område. 
Forslaget blev vedtaget, det blev ved samme lejlighed tilkendegivet at der kunne bruges op til 
50.000 kr. mere såfremt udvalget og bestyrelsen mener det passende. 
 
9. Evt. 
Der blev forespurgt om der evt. kunne laves belysning på stien ved Tapdrup vej og hvornår den 
sidste del af cykelstien på Asmild mark ville blive etableret? 
Næste års snerydning skal evt. være med fejning af cykel stierne! 
Der var en klar tilkendegivelse af at man ikke ønskede at få Houlkær nyt mere. 
Kanterne op til bedene på Asmild Hegn bliver hele tiden forskubbet grundet et blødt underlag, kan 
der gøres noget? 



I forbindelse med den stiftende generalforsamling er der nogen der mente at kommunen stillede et 
tilskud til legeplads i udsigt, det skal kommunen høres om. 
Det blev også foreslået at man skulle høre kommunen om den såkaldte 5% fond og om tilskud i 
forbindelse med at dagpleje mødre bruger legepladsen. 
Nordea fonden blev også foreslået. 
Alt dette skal den nye bestyrelse se på. 
 
  
 
 
 Som ordstyrer: Som referent: 
 
 
 
 
 
 
 Jan Stigaard                Michael Hove Andersen  

 
Den:    -      -2010                 den:     -      - 2010 


